
Fra: Frank [mailto:sweet-voice@mail.tele.dk]  

Sendt: 9. april 2019 17:30 

Til: Lene Gregersen Kaasgaard <Lene.Kaasgaard@ft.dk> 

Emne: VS: Vedr. vores handicappede søn.  

  

Hej (igen) Lene. 

  

Kan vi mon få dig til at videresende denne (nedenstående mail) til medlemmerne i Socialudvalget- vores 

korrespondance Borgmesteren og os imellem. 

  

Vores spørgsmål til medlemmerne er, om dette er en rigtig måde en Borgmester behandler vores sag på? 

  

Med venlige hilsener: 

Frank Poulsen og Linda Dahl. 

  

  

  

Fra: Jette Jensen [mailto:jette.jensen@koege.dk] På vegne af Marie Stærke 

Sendt: 9. april 2019 14:59 
Til: Frank 

Emne: SV: Vedr. vores handicappede søn.  

  

Kære Frank Poulsen og Linda Dahl. 
  
  
I forlængelse af jeres mail nedenfor, hvor I konstaterer, at I ikke kan finde nogen lovgivning, 
hvoraf det fremgår, at ”borgmesteren ikke må gå ind og lave om på tingene”. 
  
Bestemmelsen er præciseret i kommentarerne til § 31, stk. 3 i den kommunale styrelseslov.  
  
Det fremgår blandt andet af kommentarerne (note 4), at: 

 Borgmesteren har ikke sin egenskab af øverste daglige leder af administrationen nogen 
kompetence med hensyn til sagernes indhold 

 Borgmesteren har ikke nogen instruktionsbeføjelse over for ansatte med hensyn til 
hvorledes sagerne skal afgøres 

 Borgmesteren kan ikke omgøre administrative afgørelser. 
  
  
  
Venlig hilsen 
  
Marie Stærke 
borgmester 
  
  
  
Fra: Frank <sweet-voice@mail.tele.dk>  

Sendt: 3. april 2019 18:11 

Til: Marie Stærke <marie.staerke@koege.dk> 

Cc: Jette Jensen <jette.jensen@koege.dk> 

Emne: SV: Vedr. vores handicappede søn.  

Social-, Indenrigs- og Børneudvalget 2018-19
SOU Alm.del -  Bilag 237

Offentligt
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Kære Marie Stærke. 

  

Vi undrer os, og er samtidig kede af din mangelfulde tilbagemelding. 

  

Vi læser den som om, at du "nærmest er ligeglad" med de handicappede i Køge kommune? 

  

Alt det vi tidligere har sendt dig virker tilsyneladende ikke til at have din interesse (?) 

  

Igen, vil vi bare sige, at de handicappede borgere og deres pårørende burde du tænke at yde en ordentlig 

og fair behandling, og i det mindste sørge for, at Køge kommune - overfor disse, overholder lovgivningen og 

deres forpligtigelse. 

  

Vi kan ikke se nogen steder i lovgivningen, at den øverste i en Kommune - her Borgmesteren, ikke må gå ind 

og lave om på tingene.  

Hvis, hvilken lovgivning/paragraf er det så under? 

  

Endnu engang, vil vi nævne, at hvis du ændrer mening om at ville hjælpe de handicappede, ligger vi fortsat 

inde med dokumenter for div. overtrædelser i vores sag. 

  

Som du formodentlig er orienteret om i medierne, er de handicappedes rettigheder i Køge kommune 

stærkt kritisable.  

Dette må vi da for pokker kunne lave om på?? 

  

Med venlige hilsener: 

Frank Poulsen og Linda Dahl. 

  

  

  

  

  

Fra: indgaaende@prod.e-boks.dk [mailto:indgaaende@prod.e-boks.dk]  
Sendt: 27. marts 2019 16:30 

Til: sweet-voice@mail.tele.dk 
Emne: VS: Henvendelse fra Køge Kommune SV: Vedr. vores handicappede søn. 

[Ref.nr.=db01ba4d5f224b2eb3260032a8078849] 

  

  
  

----Oprindelig meddelelse---- 

Fra: Byrådssekretariatet, Køge Kommune 

Sendt: 27-03-2019 

Emne: Henvendelse fra Køge Kommune SV: Vedr. vores handicappede søn. 
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Kære Frank Poulsen og Linda Dahl. 

  
  

  
  

Tak for jeres mail af 18. marts 2019, hvor I giver udtryk for utilfredshed med forskellige tiltag fra Køge 

Kommunes side. I fremsender i samme mail nogle opfordringer, som jeg vil forsøge at svare på. 
  

  
  

Indledningsvist skal jeg beklage, at jeg ikke har indfriet jeres forventninger om at få svar fra mig på jeres 

henvendelse af 12. februar 2019. Jeres henvendelse var alene sendt til mig cc: 

Når mails ikke er stilet direkte til mig, så svarer jeg normalt ikke. 
  

  
  

I ønsker at jeg deltager i et tilbudt møde den 1.. april 2019 med en konfliktmægler, som Køge Kommune har 

arrangeret. Videre ønsker I, at jeg tager initiativ til udarbejdelse af en uvildig undersøgelse, og endelig 

anmoder I mig om, at I 

får sagsbehandlerskift med øjeblikkelig virkning. 
  

  
  

Jeg har desværre ikke mulighed for at imødekomme de ønsker, I giver udtryk for. Jeg er godt nok øverste 

leder af kommunens administration, men jeg har i denne egenskab ikke nogen kompetencer til at afgøre 

eller give direktiver med hensyn 

til beslutninger om konkrete afgørelser – ligesom jeg ikke kan ændre administrative afgørelser. 
  

  
  

Jeg håber, at det planlagte møde den 1. april 20019 med en konfliktmægler bliver udbytterigt og til glæde 

for alle parter i sagen. 
  

  
  

  

Venlig hilsen 
  

  
  

Marie Stærke 
  

  



  

  
  
  
  

Fra: Jette Jensen 

På vegne af Marie Stærke 

Sendt: 19. marts 2019 11:04 

Til: 'Frank' <sweet-voice@mail.tele.dk> 

Emne: SV: Vedr. vores handicappede søn.  
  
  
  

  
  

Kære Frank Poulsen og Linda Dahl. 
  

  
  

Jeg skal blot bekræfte, at borgmester Marie Stærke har modtaget jeres henvendelse nedenfor. 
  

  
  

Borgmesteren vil vende tilbage med et svar til jer efterfølgende. 
  

  
  

  
  

Venlig hilsen 
  

  
  

  
  
Jette Jensen 
Juridisk sagsbehandler 
  
Jura og forsikring 
Kultur- og Økonomiforvaltningen 
Torvet 1, 4600 Køge 
Tlf  +45 56 67 20 18 
Mobil  +45 28 79 21 24 
  
jette.jensen@koege.dk  

www.koege.dk  
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Fra: Frank <sweet-voice@mail.tele.dk> 

  

Sendt: 18. marts 2019 18:55 

Til: Marie Stærke <marie.staerke@koege.dk> 

Emne: Vedr. vores handicappede søn.  
  
  
  

  
  

Kære Marie Stærke. 
  

  
  

  
  

Du - som øverste myndighed i Køge kommune, skriver vi nu til igen. 
  

  
  

Vi skriver bla. fordi vi d. 12/2-19, sendte dig en mail omkring vores søn, og undrer os over, at vi intet har 

hørt tilbage fra dig omkring denne skrivelse! 
  

  
  

Vi sendte samtidig samme mail til Social- og Arbejdsmarkeds-Udvalget i Køge kommune. Den eneste vi 

sammenlagt har fået en tilbagemelding fra er Torben Haack. Tilsyneladende den eneste der er interesseret 

i vores sag? 
  

  
  

Den samme mail sendte vi (lidt før vi sendte til dig), også til alle 179 medlemmer i Folketinget, og fik mange 

positive tilbagemeldinger og råd tilbage, bla. at vi skulle rette henvendelse til dig 

som Borgmester i kommunen. 
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Efterflg. har vi været til Foretræde i Socialudvalget i Folketinget, og fortælle om vores sag. Disse var rystede 

over at høre omkring denne, og over at høre Køge kommunes måde at håndtere sagen og 

behandle en svært handicappet og dennes pårørende på. 
  

  
  

Bla. stillede de spørgsmålet: "Hvordan har Køge kommune tilbudt at kompensere for de 70 procent de vil 

reducere jeres søn med"? Til dette kunne vi blot nævne: "Ingenting", og samtidig tilføje, "at 

alt var lavet uden inddragelse og helt uden om os (som er værge for vores søn)". 

  
  

Dette var de meget rystede over. 

  
  

  
  

Vi er af den opfattelse, at vores søns nuværende sagsbehandler omsorgssvigter vores søn i meget høj grad. 

  
  

  
  

Vi har kæmpet og kæmpet for at få sagsbehandler-skift uden resultat - se bla. vedhæftede hvor vi 

dokumenterer blot noget af det for dig. 
  

  
  

Efterflg. har vi drøftet det med Velfærdsdirektør Mette Olander, som ligeledes har givet et afslag på 

sagsbehandler-skift  (vores skrivelse til hende = sidste vedhæftede). 
  

  
  

Vi kunne om nogen ønske os et godt samarbejde med Køge kommune, men dette er fuldstændig umuligt 

med en sagsbehandler uden indsigt og forståelse, og som ikke lever op til at være sagsbehandler for 

handicappede! 
  

  
  

Vi er nu blevet tilbudt en Konfliktmægler af kommunen, hvor vi skal have et møde d. 1/4 kl. 13.30. 

  
  

Vi ønsker, at du deltager til dette møde som bisidder, så du kan få et indblik i hvad der foregår. 
  

  
  

For orientering, er vi i morgen inviteret ind til åbent samråd i Folketinget med Socialudvalget og 

Socialministeren. 

  
  

Dette vil bla. omhandle lovgivningen, men vi vil yderligere orientere dem om, hvordan Køge kommune 

omgår lovgivningen, ligesom vi vil orientere om, at det som Køge kommune havde sat i værk med at 



reducere 70 procent i bevillingen, netop er blevet hjemvist af Ankestyrelsen. 
  

  
  

Vi vil hermed bede dig om - igen som den øverst ansvarlige i kommunen, at udarbejde en Uvildig 

Undersøgelse af vores sag i kommunen, hvor der således kan blive belyst de grelle ting der er foregået, 

og som vi også er vidende om foregår i andre socialsager i Køge kommune.  
  

Vi står selvfølgelig til rådighed med fuld dokumentation. 
  

  
  

Derudover, vil vi bede dig om, at vi får sagsbehandler-skift med øjeblikkelig virkning. 
  

  
  

Afventer snarest en tilbagemelding fra dig. 
  

  
  

  
  

Med venlig hilsen: 
  

Frank Poulsen og Linda Dahl.  
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